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Referat af Grundejerforeningen Søgårds bestyrelsesmøde 04/06 2024 
 
Deltagere: Anders Søgaard, Martin Ranhauge, Flemming Huss, Torsten Olsen og Lars-Georg Hersoug. 
Fraværende: Helle Gadeberg 
Sted: Martin Ranhauge, Løvetandsvej 69 
 
1. Valg af referent 
 
Anders blev valgt til referent. 
 
2. Vejforhold og pladsforhold 

a. Torsten fortalte at udbedringen af fordybningen i asfalten foran Løvetandsvej nr. 44 bliver foretaget 
sammen med renoveringen af Kabbelejevej 

b. Torsten gennemgik det indhentede tilbud fra Asfalt Georg. Tilbuddet lød på 1.174m DKK, hvilket er 
0.174m højere end budgetteret. Bestyrelsen vurderer dog, at det stadig er økonomisk forsvarligt at 
igangsætte projektet. 

a. Det blev besluttet at følgende skulle aftales med Asfalt Georg inden igangsættelse af 
renoveringen: 

i. Opgravning og sætning af kantsten skal ske i etaper, således at gener i forbindelse 
med ind/udkørsel fra matrikler begrænses 

ii. Der bliver opsat et “Legende Børn” skilt på hjørnet af Kabbelejevej/Klintevej modsat 
“Cowboy Landsbyen” 

iii. Varighed af renoveringsarbejdet 
b. Det blev besluttet at Bestyrelsen bestræber sig på at give matriklerne på Kabbelejevej en 

måneds varsel inden renovering sættes i gang, således at det er muligt for de berørte at tage 
de nødvendige forholdsregler. 

c. Det blev besluttet at så snart datoen for igangsættelse er aftalt, så sender Anders 
information ud til de berørte matrikler. 

 
3. Økonomi 

Flemming gennemgik foreningens økonomi og det forventes at budgettet vedtaget på 
generalforsamlingen overholdes, dog vil budgettet som helhed blive overskredet som følge af ekstra 
udgifter på 174.000 kr. til renoveringen af Kabbelejevej. Se pkt. 2. 

Bestyrelsen vurderer dog, at foreningens økonomi er tilstrækkelig robust til at igangsættelsen af den 
nødvendige renovering af Kabbelejevej stadig er forsvarlig og at vi kommer ud af 2024 med et lille 
overskud. 

4. Hjemmeside http://grf-soegaard.dk/.  
Flemming informerede bestyrelsen om at betingelserne for optagelse af nye medlemmer i foreningen 
er blevet lagt på hjemmesiden for at sikre transparens for nye medlemmer. Der vil blive arbejdet på at 
referater og regnskaber på hjemmesiden kun indeholder de sidste 5 år. 

  
5. Henvendelser 

Ingen henvendelser 
 

6. Eventuelt:  
Ingen punkter blev diskuteret. 
 

http://grf-soegaard.dk/


7. Næste møde: 
Den 1/10 kl. 20:00 hos Lars-Georg 
 
Mødet afsluttedes 21.00 
 
Referent: Anders Søgaard 


